
Rada Miejska w Młynarach 

Radni-Sesja 

Protokół nr XLIII/2022 

XLIII Sesja w dniu 30 marca 2022  

Obrady rozpoczęto 30 marca 2022 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:48 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 członków. 

Obecni: 

1. Regina Chabros-Dusza 

2. Małgorzata Dzięcioł 

3. Krzysztof Fiodorowicz 

4. Andrzej Florczyk 

5. Karol Jóźwiak 

6. Katarzyna Jóźwiak 

7. Beata Kmito 

8. Jarosław Kopyciński 

9. Justyna Korybska 

10. Agnieszka Kościelska 

11. Anna Maciuszonek 

12. Tadeusz Małecki 

13. Jadwiga Orłowska 

14. Maria Słomska 

15. Tadeusz Wandrowski 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. Renata Bednarczyk – Burmistrz Miasta i Gminy Młynary, 

2. Anna Kołodziej-Rabiczko - Sekretarz Gminy Młynary, 

3. Katarzyna Rynkowska - Skarbnik Miasta i Gminy Młynary, 

4. Karolina Przygoda – mecenas. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady XLIII Sesji Rady Miejskiej otworzył Przewodniczący Rady Miejskiej w Młynarach 

witając wszystkich zebranych.  

W obecnym momencie na obradach Sesji było 12 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 

03.03.2022 r. 



Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XLII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej w Młynarach z dnia 03.03.2022 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

4. Sprawozdanie z pracy Burmistrza z okresu międzysesyjnego. 

 

Pani Burmistrz odczytała sprawozdanie. 

Pan Andrzej Florczyk zapytał o temat spotkania z Panią Wiolettą Kolator kierownik ZWiK 

oraz powiedział, że e-usługi wprowadzone w urzędzie są dla mieszkańców i powinna być 

informacja na ten temat, aby dotrzeć do jak największej ilości osób. 

Pani Burmistrz powiedziała, że obecnie trwa wdrożenie e-usług i jeszcze się nie zakończyło.  

Informacja o zmianach w systemie obsługi będzie zamieszczona na stronie urzędu, fb oraz na 

tablicach ogłoszeń. Zostaną podane informacje na temat wszystkich dostępnych e-usług w 

urzędzie. Poinformowała również, że kasa urzędu została przeniesiona na parter.  

Pani Burmistrz powiedziała, że spotkanie z Panią Wiolettą Kolator dotyczyło realizowanego 

projektu e-usług w Zakładzie Wodociągów i Kanalizacji, polegającego na wymianie nakładek 

na wodomierze na radiowe ze zdalnym odczytem. Omawiane były tematy związane z 

postępem realizacji zadania, ilością zainstalowanych nakładek.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy kontrola punktów oświetleniowych na terenie 

gminy odbywać się będzie w dzień, czy w nocy i zaproponował, aby punkty oświetleniowe 

kontrolować w nocy, co ma zapewnić bezpieczeństwo mieszkańców gminy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że tak to zostało zaplanowane. Trzeba sprawdzić, czy jest 

potrzeba dostawienia nowych punktów oświetleniowych oraz jakości oświetlenia. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Nie złożono zapytań i interpelacji. 

 

6. Wnioski sołtysów. 

 

Sołtysowie nie mieli żadnych uwag. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: 



 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Młynary na lata 2022 -2040,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

b) zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r. 

 

Radni nie mieli uwag. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany budżetu Miasta i Gminy Młynary na rok 2022 r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

c) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o omówienie uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 



Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości na własność gminy.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

d) w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1 m 2 pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

w sprawie ustalenia wysokości stawek opłaty za zajęcie 1 m 2 pasa drogowego dróg 

gminnych na cele niezwiązane z budową, przebudową, remontem, utrzymaniem i ochroną 

dróg. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

e) zaliczenia drogi do kategorii drogi gminnej 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany statusu drogi. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

f) wyznaczenia miejsca handlu prowadzonego w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu tego handlu. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, 

Oświaty i Kultury o opinię do uchwały. 

Przewodniczącą Komisji Rozwoju Gospodarczego, Oświaty i Kultury powiedziała, że 

uchwała została zaopiniowana pozytywnie, jednogłośnie. 

Radni nie mieli uwag. 

Głosowano w sprawie: 

wyznaczenia miejsca handlu prowadzonego w piątki i soboty przez rolników i ich 

domowników oraz uchwalenia regulaminu tego handlu. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJE SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Regina Chabros-Dusza, Małgorzata Dzięcioł, Andrzej Florczyk, Karol Jóźwiak, Katarzyna 

Jóźwiak, Justyna Korybska, Agnieszka Kościelska, Anna Maciuszonek, Tadeusz Małecki, 

Jadwiga Orłowska, Maria Słomska, Tadeusz Wandrowski 

NIEOBECNI (3) 

Krzysztof Fiodorowicz, Beata Kmito, Jarosław Kopyciński 

 

8. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski. 

 



Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że nie było pytań i interpelacji. Poinformował 

o tym, że do Biura Rady wpłynęła odpowiedź na interpelację w sprawie możliwości budowy 

kolumbarium. Powiedział, że odpowiedź została opublikowania na stronie urzędu oraz 

odczytał odpowiedź. 

 

9. Sprawy różne. 

 

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy jeśli nie będzie można dostawić punktu 

oświetleniowego w Młynarskiej Woli z powodu dużych kosztów, to czy w sposób tańszy 

będzie można doświetlić wieś. 

Pani Burmistrz powiedziała, że właśnie to zostanie sprawdzone podczas przeglądu 

infrastruktury oświetlenia.  

Pan Tadeusz Wandrowski zapytał, czy nr PESEL nadane w naszym urzędzie są nadawane 

tylko dla uchodźców przebywających na terenie naszej gminy. 

Pani Burmistrz powiedziała, że mamy obowiązek nadania nr PESEL każdemu, kto się zgłosi. 

Nr PESEL nadane były dla osób, które przyjechały z Gdańska. 

 

10. Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XLIII Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej w 

Młynarach. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Młynarach 

/-/ Karol Jóźwiak 

  

 

Przygotował(a): Dorota Jurkowska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


